

**JABATAN KORPORAT**

**TARIKH: 13.12.2024 MASA: 03.30PM**

**MUKTAMAD**



## **MAJLIS BANDARAYA SEBERANG PERAI**

**TEKS UCAPAN**  
**YANG BERBAHAGIA DATO' HAJI BADERUL AMIN BIN**  
**ABDUL HAMID**  
**DATUK BANDAR SEBERANG PERAI**

**SEMPENA**  
**SESI *TOWN HALL* BERSAMA PENGURUS DEWAN**  
**KOMUNITI MILIK MAJLIS BANDARAYA SEBERANG**  
**PERAI (MBSP) BAGI TAHUN 2024**

**TARIKH / MASA / TEMPAT**  
**15 DISEMBER 2024 (AHAD)**  
**08.50 PAGI**

**AUDITORIUM**  
**MENARA BANDARAYA MBSP**

Terima kasih Saudara/Saudari Pengacara Majlis

**Yang Dihormati Whip Ahli Majlis dan Ahli-Ahli Majlis**  
Majlis Bandaraya Seberang Perai

**Yang Berusaha En Muhammad Fitri Bin Termizi**  
Ahli Majlis  
Majlis Bandaraya Seberang Perai

**Yang Berusaha Puan Norhayati Binti Sulaiman**  
Pengarah Perhubungan Komuniti Merangkap  
Penyelaras Majlis Perasmian Town Hall Bersama Pengurus Dewan  
Komuniti Majlis Bandaraya Seberang Perai

**Ketua-Ketua Jabatan dan Pegawai-Pegawai Kanan**  
Majlis Bandaraya Seberang Perai

**Pengurus-Pengurus Dewan Komuniti MBSP**

**Rakan-Rakan Media**

**Tuan-Tuan dan Puan-Puan yang dihormati sekalian**

.....

Bismillahir Rahmanir Rahim

Assalamu'alaikum Warahmatullahi Wabarakatuh,

Selamat Pagi dan Salam Sejahtera,

1. Terlebih dahulu, saya ingin mengucapkan terima kasih kepada semua yang hadir pada pagi ini untuk sesi *town hall* bersama pengurus dewan komuniti Majlis Bandaraya Seberang Perai (MBSP). Kehadiran tuan-tuan dan puan-puan mencerminkan komitmen kita semua untuk bersama-sama membangunkan komuniti yang lebih baik di Seberang Perai.
2. Saya ingin mengambil kesempatan ini untuk mengucapkan tahniah kepada semua pengurus dewan komuniti atas usaha gigih dan dedikasi yang telah ditunjukkan dalam memastikan setiap program dan aktiviti berjalan dengan lancar dan memberi manfaat kepada masyarakat setempat. Peranan tuan-tuan dan puan-puan adalah amat penting dalam menghubungkan MBSP dengan komuniti, serta dalam menyampaikan maklumat dan perkhidmatan yang diperlukan oleh warga Seberang Perai.
3. Pada hari ini, kita berkumpul untuk membincangkan isu-isu penting dan mencari penyelesaian yang terbaik demi kemajuan dan kesejahteraan komuniti kita. Saya percaya, melalui sesi dialog dan

perbincangan ini, kita dapat mengenal pasti cabaran yang dihadapi serta merangka strategi yang lebih efektif untuk mengatasi segala permasalahan.

4. Saya ingin berkongsi maklumat terkini mengenai dewan-dewan komuniti di Seberang Perai. Pada masa ini, terdapat sebanyak 225 buah dewan yang aktif di seluruh Seberang Perai. Namun begitu, terdapat juga 86 buah dewan yang masih tidak mempunyai pengurus yang sah. Ini merupakan satu cabaran besar yang perlu kita atasi bersama. Pengurusan dewan yang berkesan adalah penting untuk memastikan segala kemudahan dan perkhidmatan yang disediakan dapat dimanfaatkan sepenuhnya oleh komuniti.
5. Sejak beberapa tahun kebelakangan ini, MBSP telah melaksanakan pelbagai inisiatif dan projek pembangunan yang bertujuan untuk meningkatkan kualiti hidup warga Seberang Perai. Antaranya termasuklah program kebersihan dan kesihatan, pembangunan infrastruktur, serta inisiatif hijau untuk memastikan kelestarian alam sekitar. Namun begitu, kejayaan inisiatif-inisiatif ini amat bergantung kepada sokongan dan kerjasama dari semua pihak, termasuk pengurus dewan komuniti yang memainkan peranan penting sebagai penghubung antara MBSP dan masyarakat.

6. Saya juga ingin menekankan betapa pentingnya komunikasi dan keterbukaan dalam menjalankan tugas kita. Melalui komunikasi yang berkesan, kita dapat memahami keperluan dan kehendak masyarakat dengan lebih baik, serta dapat memberi respons yang lebih cepat dan tepat terhadap sebarang isu yang timbul.
  
7. Akhir kata, saya berharap sesi town hall ini akan menjadi platform yang konstruktif untuk bertukar-tukar pandangan dan idea, serta untuk memperkukuhkan lagi hubungan antara MBSP dan komuniti. Marilah kita bersama-sama berusaha untuk mencapai visi dan misi MBSP, serta untuk menjadikan Seberang Perai sebagai sebuah bandaraya yang maju, sejahtera, dan berdaya saing.
  
8. Dengan lafaz ***Bismillahirrahmanirrahim***, saya dengan sukacitanya merasmikan **Sesi *Town Hall* Bersama Pengurus Dewan Komuniti Majlis Bandaraya Seberang Perai** pada hari ini.

**Sekian, terima kasih.**

***Wabillahi Taufik Wal Hidayah, Wassalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh.***